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Protokół Nr XXIV/1/08 
z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne 

odbytej w dniu 22 sierpnia 2008r. 
w sali narad Urzędu Gminy 

 
XXIV sesja Rady Gminy Grodzisko Dolne rozpoczęła się o godz. 9-tej. 

Wzięło w niej udział 14-tu radnych Rady Gminy, zgodnie z załączoną listą 
obecności (nieobecny Andrzej Baj), co stanowiło quorum uprawniające Radę 
Gminy do podejmowania prawomocnych uchwał. Obrady prowadził Jerzy 
Gdański – Przewodniczący Rady Gminy. Protokołowała Janina Rydzik – 
inspektor ds. obsługi Rady Gminy. 

Przewodniczący obrad na wstępie powitał uczestników sesji: Wójta 
Gminy Jacka Chmurę, Radnych Rady Gminy oraz zaproszonych Gości w 
osobach: sołtysów sołectw z terenu gminy,  dyrektorów placówek oświatowych 
z terenu gminy oraz kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Grodzisku Dolnym. 

Następnie przystąpił do przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady 
Gminy, która odbyła się w dniu 30 lipca 2008r. Radni nie zgłosili zastrzeŜeń do 
protokołu i jednogłośnie opowiedzieli się za jego przyjęciem. 

Przewodniczący obrad przedstawił porządek obrad. W sprawie porządku 
obrad głos zabrali: 
Wójt Gminy zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o dodatkowy punkt: 
„9. Podjęcie uchwał: 
a)  w sprawie przystąpienia Gminy Grodzisko Dolne do Stowarzyszenia „Kraina 
Sanu”. 
b) w sprawie ustalenia składów osobowych komisji stałych Rady Gminy”. 
Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe w trakcie realizacji porządku obrad 
zostanie zmieniona  kolejność omawiania poszczególnych punktów programu 
sesji ze względu na przybyłych Gości. Następnie przeprowadził głosowanie nad 
wnioskiem Wójta Gminy. Radni 14-ma głosami „za” opowiedzieli się za 
przyjęciem dodatkowego punktu 9-go do porządku obrad. 
Przewodniczący obrad przedstawił porządek obrad uwzględniający przyjętą 
zmianę: 
1. Otwarcie  sesji,  stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie protokołu  
    z poprzedniej sesji Rady Gminy. 
2. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
3. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budŜetu gminy za I półrocze br. 
4. Ocena działalności szkół w roku szkolnym 2007/2008 i zapoznanie się ze  
     stanem przygotowań placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. 
5.  Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie gminy na 2008r. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi  
     LeŜajskiemu. 
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7. Przyjęcie uchwał: 
a) zmieniającej uchwałę nr XXX/181/05 w sprawie ustalenia regulaminu oraz 
wniosku o udzielenie pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie gminy, 
b) w sprawie dofinansowania przez gminę Grodzisko Dolne Zakładu 
Aktywności Zawodowej w Nowej  Sarzynie. 
8. Uchylenie uchwały nr XXII/155/08 Rady Gminy Grodzisko Dolne z dnia  
    10 lipca 2008r.  w sprawie powołania na stanowisko pełniącego obowiązki  
     Skarbnika Gminy Grodzisko Dolne. 
9.  Podjęcie uchwał: 
a)  w sprawie przystąpienia Gminy Grodzisko Dolne do Stowarzyszenia „Kraina 
     Sanu”, 
b) ) w sprawie ustalenia składów osobowych komisji stałych Rady Gminy. 
10. Zapytania i interpelacje, wolne wnioski. 
11. Sprawy róŜne i  zakończenie XXIV sesji Rady Gminy. 
Realizacja porządku obrad: 
Ad. 1 Otwarcie  sesji,  stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie 
protokołu  z poprzedniej sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący obrad stwierdził, Ŝe punkt pierwszy porządku obrad uwaŜa za 
zrealizowany. 
 Ad. 2. Informację o swojej  pracy w okresie międzysesyjnym przedstawił Wójt 
Gminy Jacek Chmura. 
Ad. 5  Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie gminy na 
2008r. 
Andrzej Rydzik p.o. Skarbnika Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie 
dokonania zmian w budŜecie na rok bieŜący i udzielił wyjaśnień na zadawane 
pytania. Zaznaczył, Ŝe projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię połączonych 
składów wszystkich komisji stałych Rady Gminy. 
W głosowaniu jawnym Rad Gminy 14-ma głosami „za” , 0 „przeciw”,  
0 „wstrzymujących się” podjęła uchwałę nr XXIV/157/08 – jak załącznik do 
protokołu. 
Ad. 7a Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXX/181/05 w sprawie 
ustalenia regulaminu oraz wniosku o udzielenie pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy, 
Projekt uchwały w powyŜszej sprawie przedstawił i wyjaśnień udzielał 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Andrzej Wikiera. Nie 
zgłoszono zapytań. 
Radni 14-ma głosami „za” , przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” 
podjęli uchwałę Nr XXIV/158/08 stanowiącą załącznik do protokołu.  
Ad. 7b Przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie 
porozumienia z Województwem Podkarpackim w sprawie dofinansowania 
przez gminę Grodzisko Dolne Zakładu Aktywności Zawodowej w Nowej  
Sarzynie. 
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Kierownik GOPS Andrzej Wikiera przedstawił projekt w powyŜszej sprawie i 
omówił zasady działania Zakładu Aktywności Zawodowej w Nowej Sarzynie w 
oparciu o ustawę o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 
niepełnosprawnych. Nadmienił, Ŝe Zakład w Nowej Sarzynie zatrudnia m.in. 5 
osób niepełnosprawnych z terenu tutejszej gminy. Nie zgłoszono zapytań. Rada 
Gminy 14-ma głosami „za” , przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXIV/159/08 stanowiącą załącznik do protokołu.  
Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi  
     LeŜajskiemu. 
Projekt uchwały w powyŜszej sprawie przedstawił Sekretarz Gminy Grzegorz 
Potaczała. Wyjaśnił, Ŝe kwota udzielonej Powiatowi LeŜajskiemu pomocy w 
wys. 2115 zł będzie przeznaczona na wykup częstotliwości radiowej dla 
przedsięwzięcia p.n. „Regionalna Sieć Szerokopasmowa Rzeszów- wschód” 
zgodnie z zawartym wcześniej porozumieniem w tej sprawie. 
Radni Rady Gminy 14-ma głosami „za”, przy 0 „przeciwnych, 0 
„wstrzymujących się” podjęli uchwałę nr XXIV/160/08 stanowiącą załącznik do 
protokołu. 
Ad. 4. Ocena działalności szkół w roku szkolnym 2007/2008 i zapoznanie się 
ze stanem przygotowań placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. 
Przewodniczący obrad udzielił głosu dyrektorom szkół z terenu gminy i poprosił 
o przedstawienie przygotowanych przez nich informacji podsumowujących 
miniony rok szkolny, a takŜe pokazujących stan przygotowań placówek 
oświatowych do nowego roku szkolnego. Głos zabierali kolejno: 

• Pani mgr Maria Majkut - Dyrektor Zespołu Szkół im. prof. Franciszka Lei 
w Grodzisku Górnym złoŜyła sprawozdanie z pracy Zespołu Szkół w 
roku szkolnym 2007/2008, w którym równieŜ zaprezentowała stan 
gotowości szkoły do nowego roku szkolnego (w załączeniu do protokołu). 
Zwróciła się do Rady Gminy o wzięcie pod uwagę potrzeb remontowych  
w jej placówce szkolnej tj. wymiana okien i wykonanie ogrodzenia przy 
opracowywaniu przyszłorocznego budŜetu gminy.  

• Pani mgr Janina Miś – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Opaleniskach 
obszernie omówiła pracę Szkoły w minionym roku szkolnym. 
Podsumowała wyniki nauczania oraz zapoznała radnych ze stanem 
przygotowań do nowego roku szkolnego. 

• Pani mgr Halina Gdańska – Dyrektor Zespołu Szkół im. Jana Pawła II w 
Grodzisku Dolnym równieŜ przedstawiła informację o pracy szkoły w 
minionym roku szkolnym, w której omówiła wyniki egzaminów 
oceniających stan wiedzy uczniów -  absolwentów Szkoły Podstawowej i 
Gimnazjum, poinformowała o sukcesach uczniów odniesionych w 
róŜnego rodzaju olimpiadach, konkursach, czy teŜ zawodach i turniejach 
sportowych.  
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Stan przygotowań szkoły do nowego roku szkolnego oceniła jako dobry. 
Zgłosiła prośbę o odnowę elewacji budynku szkolnego oraz o wykonanie 
drogi objazdowej dla autobusów. 

• Pani mgr Anna Bielecka – Dyrektor Szkoły Podstawowej Chodaczowie – 
złoŜyła informację o pracy Szkoły w minionym roku szkolnym, 
zorganizowanych wycieczkach, uczestnictwie uczniów w konkursach, 
zawodach i turniejach. Zwróciła się do Rady Gminy o uwzględnienie jej 
szkoły w planie remontów placówek oświatowych. 

• Pani mgr Anna Cisek – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Laszczynach – 
tak jak jej przedmówczynie złoŜyła obszerne sprawozdanie z pracy 
Szkoły Podstawowej w Laszczynach w minionym roku szkolnym (w 
załączeniu do protokołu) oraz omówiła stan przygotowań Szkoły do roku 
szkolnego 2008/2009. W związku ze swoim przejściem na emeryturę 
podziękowała za współpracę Wójtowi i Radzie Gminy, Sołtysowi 
sołectwa Laszczyny , Paniom z Zespołu ds. Oświaty oraz tym wszystkim, 
którzy wspierali ją w pracy na rzecz Szkoły. 
Wójt Gminy wręczył Pani Dyrektor kwiaty i teŜ podziękował jej za pełną 
zaangaŜowania pracę na stanowisku Dyrektora Szkoły. 

Przewodniczący obrad udzielił teŜ głosu Pani Marii Kołcz pełniącej funkcję 
prezesa Stowarzyszenia Rodziców Dzieci Niepełnosprawnych w Grodzisku 
Dolnym zs. w Laszczynach. Pani Prezes zdała relację z pracy prowadzonego 
przez Stowarzyszenie Ośrodka Rewalidacyjno-Wychowawczego dla dzieci 
specjalnej troski. Opowiedziała o zajęciach prowadzonych przez szkołę, 
organizowanych imprezach, a takŜe poprosiła o pomoc w pozyskaniu nowych 
pomieszczeń lokalowych dla Ośrodka ze względu na stale zwiększającą się 
liczbę dzieci. 
Przewodniczący obrad podziękował Paniom reprezentującym lokalne placówki 
oświatowe za udział w sesji i przygotowanie informacji na omawiany temat. 
Ad. 3 Przyjęcie sprawozdania z realizacji budŜetu gminy za I półrocze br. 
Andrzej Rydzik p.o. Skarbnika Gminy przedstawił sprawozdanie z realizacji 
budŜetu gminy za I półrocze br. Zaznaczył, Ŝe sprawozdanie było szczegółowo 
omówione na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy, odbytym w 
dniu 21.08.08r. Na tym posiedzeniu radni otrzymali wyjaśnienia na zadawane 
pytania dotyczące realizacji dochodów i wydatków gminnych. Wszyscy radni  i 
sołtysi otrzymali sprawozdania w formie broszur. 
Przewodniczący obrad otworzył dyskusję nad sprawozdaniem. Nie 
zarejestrowano zgłoszeń do zabrania głosu. Wszyscy radni Rady Gminy 
głosowali za przyjęciem sprawozdania z realizacji budŜetu gminy za I półrocze 
br. 
Ad. 8. Uchylenie uchwały nr XXII/155/08 Rady Gminy Grodzisko Dolne z 
dnia 10 lipca 2008r.  w sprawie powołania na stanowisko pełniącego 
obowiązki Skarbnika Gminy Grodzisko Dolne. 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański przedstawił projekt uchwały w 
powyŜszej sprawie. Nadmienił, Ŝe na czas nieobecności Pani Barbary JuŜyniec,  
obowiązki Skarbnika Gminy będzie pełnił Andrzej Rydzik, z tym Ŝe obowiązki 
te zostaną mu powierzone Zarządzeniem Wójta Gminy, a nie uchwałą Rady 
Gminy. Dodał, Ŝe projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię połączonych 
składów komisji stałych Rady Gminy. Nie zarejestrowano zgłoszeń do dyskusji. 
Radni 14-ma głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” 
podjęli uchwałę nr XXIV/161/08 – jak załącznik do protokołu. 
Ad. 9b Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych komisji 
stałych Rady Gminy. 
Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
 Za przyjęciem uchwały głosowało 14-tu radnych, 0 wstrzymało się od głosu i  
0 było przeciwnych jej podjęciu. Uchwała nr XXIV/162/08 jest załącznikiem do 
protokołu. 
Ad 9a  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Grodzisko Dolne 
do Stowarzyszenia „Kraina Sanu”. 
Sekretarz Gminy Grzegorz Potaczała przedstawił projekt uchwały w sprawie 
j.w., pozytywnie zaopiniowany przez połączone składy komisji stałych Rady 
Gminy. 
Nie było chętnych do zabrania głosu. Rada Gminy jednogłośnie (14 głosów 
„za”) opowiedziała się za podjęciem uchwały nr XXIV/163/08 stanowiącej 
załącznik do protokołu.  
Ad. 10 Zapytania i interpelacje, wolne wnioski. 
W tym punkcie obrad głos zabrali: 
Radny Stanisław Kryla – Izby   Rolnicze potrafią tylko upominać się o składki, 
a nic nie robią, aby poprawić byt rolnika. W gminie LeŜajsk rolnicy otrzymują 
dofinansowanie do wapnowania gleb. 
Wójt Gminy zobowiązał się rozeznać moŜliwości wspierania rolnictwa. 
Radny Jerzy Gdański – rodzice zgłaszają, Ŝe dyskoteki trwają zbyt długo, do 2-
giej lub 3-ciej w nocy. 
Radny Feliks Joniec poruszył dwie sprawy: 
1) zwrócił uwagę na złą technologię stosowaną przy remoncie dróg; kamień, 
którym wypełniane są dziury w drogach jest za gruby i jest szybko wybijany 
przez samochody, 
2) zaapelował o zachowywanie większej ostroŜności przy wycince drzew – 
ostatnio ścinane drzewo zawaliło dach na budynku. 
Radny Stanisław Nicpoń – jeŜeli drzewo jest nachylone i stwarza zagroŜenie to 
moŜna wezwać straŜ poŜarną, która bezpłatnie pomoŜe je ściąć. 
Radny Stanisław Hospod – na Wólce Grodziskiej drzewo jest nachylone nad 
kapliczką i silny wiatr moŜe je złamać. 
Wójt Gminy – trzeba skorzystać z pomocy StraŜy PoŜarnej i ściąć drzewo. 
Ad. 11 Sprawy róŜne i  zakończenie XXIV sesji Rady Gminy. 
W punkcie „Sprawy róŜne” głos zabierali: 
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Wójt Gminy zwrócił się z prośbą do sołtysów o zgłaszanie delegacji 
wieńcowych zainteresowanych udziałem w DoŜynkach Diecezjalnych w 
Haczowie w dniu 31.08.08r.  i w DoŜynkach Powiatowych w dniu 8.09.08r. do 
Sekretarza Gminy. 
Radny Jerzy Gdański zaapelował o udzielanie pomocy osieroconemu 13-
letniemu chłopcu. 
Wójt Gminy umówił się na spotkanie z sołtysem, w czasie którego rozwaŜą 
formy pomocy dla tego chłopca. 
Pani Dyrektor Zespołu Szkół w Grodzisku Górnym Maria Majkut poruszyła 
sprawę wykoszenia, odkrzaczenia i posprzątania działki gminnej połoŜonej obok 
szkoły. Prace te wykonali pracownicy szkoły.  Powiedziała, Ŝe były z tym 
trudności, bo działka była mocno zakrzaczona. Teraz trzeba nawieźć ją ziemią i 
wyrównać teren. 
Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe pracownicy Szkoły są opłacani ze środków budŜetu 
gminy i powinni stale utrzymywać tę działkę w porządku. JeŜeli będzie ziemia, 
to się ją przekaŜe na tę działkę. 
Radni z Grodziska Górnego zobowiązali się pomóc w nawiezieniu działki i 
wyrównaniu terenu. 
Sołtys Kazimierz Bechta poruszył dwie sprawy: 
1) niedawno remontowana droga „Na Marcinka” była nawieziona kamieniem, 
ale deszcz spłukał kamień do rowu,  
2) autobusy szkolne nie mogą przejechać drogą na Podlesie, bo gałęzie drzew 
wychodzą na drogę. 
Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe droga była wykonana zgodnie z wcześniejszymi 
ustaleniami.  
Sołtys Monika Ślanda: Festyn doŜynkowy miał być za darmo, a były pobierane 
opłaty po 5 zł. 
Przewodniczący Rady Gminy: Takie były uzgodnienia ze sponsorem, Ŝe po 
godz. 11-tej będą pobierane opłaty od uczestników festynu. 
Wójt Gminy: Niestety nie wszystkie festyny mogą być za darmo. JeŜeli chcemy 
Ŝeby tych imprez  było więcej, musimy oszczędnie wydatkować posiadane 
środki. 
Radny Stanisław Czerwonka – zaproponował, aby darmowy festyn był raczej w 
czasie DoŜynek, a nie na „Dni Grodziska”. 
Wójt Gminy – będzie to rozwaŜone, ale na dzień dzisiejszy takie były ustalenia. 
Pani Maria Majkut poruszyła sprawę  segregacji odpadów,  MZK LeŜajsk nie 
dostarcza worków na segregację odpadów, nie wiadomo np. gdzie wrzucać 
drobny metal. 
Wójt Gminy powiedział, Ŝe ostatnio spotkał się z przedstawicielami MZK 
LeŜajsk i zobowiązał Zakład do dostarczenia kaŜdemu gospodarstwu kompletu 
worków do segregacji odpadów.  
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O godz. 13.45 prowadzący obrady Jerzy Gdański – wobec wyczerpania 
porządku obrad – zamknął obrady XXIV sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne. 
 
Protokół sporządził:                                     Obradom przewodniczył: 
 
    Janina Rydzik                                                   Jerzy Gdański 
 
 
 
 
 
 
 

 
  
 
  


